
   

 

 
 
 
 

Takács Tamara Eszter elnökjelölt bemutatkozás és motiváció 
 
 

Bemutatkozás  
 

Takács Tamara Eszternek hívnak, 26 éves germanisztika hallgató vagyok. A Somogy megyei 

Barcs nevű településről jöttem, amely egészen délen a horvát határnál található. A nagy 

távolság miatt csak ritkán utazom haza, ezért a kollégiumra inkább már otthonomként 

tekintek. Már a gimnáziumban is foglalkoztam diákok érdekképviseletével, nem volt kérdés 

számomra, hogy ezt itt is folytatni szeretném, s egyből jelentkeztem a Diákbizottságba. 

Immáron négy éve lakom a Vezér úti kollégium falai között, mondhatni ez a hely szívügyem 

lett.  

 

Motiváció  
 

Évekkel ezelőtt kialakult egy rendkívül negatív kép a VUK-ról, amivel a mai napig ijesztgetik 

a hallgatókat. Viszont úgy gondolom, hogy az évek során belefektetett rengeteg munka 

meghozta már gyümölcsét, s nagy fejlődések mentek végbe azóta. Így a legfőbb motivációm, 

hogy a tévhiteket megcáfolva bebizonyítsuk a lakóknak, hogy ez egy valóban szerethető hely 

tud lenni. Az aktív társasági élet mellett kulcsfontosságúnak találom az olajozottan működő 

kommunikációt, illetve részünkről a közvetlenséget a hallgatók felé. Diákbizottsági 

munkánkkal azon igyekszünk, hogy a lehetőségekhez mérten a lehető legkomfortosabb 

környezetet alakítsuk ki mindenki számára, s emellett jó élményeket, emlékeket lehessen 

gyűjteni az itt eltöltött idő alatt. 

  



   

 

 
 
 

Jónás Levente Ernő alelnökjelölt bemutatkozás és motiváció 
 
 

Bemutatkozás  
 

Jónás Levente Ernő vagyok, 2002. június 30-án születtem, Bonyhádon. Zalaegerszegen 

töltöttem általános és közép iskolai éveimet. Jelenleg másodéve Nemzetközi Gazdálkodás 

alapszakos hallgató vagyok, előtte a PTE-BTK osztatlan angol-történelem tanár hallgatója 

voltam, amely segít rálátást nyújtani a kollégiumi- és a társasági élet javításához. 2022 óta 

vagyok a Vezér úti Kollégium közösségi életnek az aktív tagja, emellett a külföldi hallgatókért 

felelős referens pozíciót töltöm be. 

Motiváció  
 

Mindig is fontosnak tartottam, hogy mindenki otthon érezhesse magát ebben a 

kollégiumban és idén, ha megkapom a bizalmat, alelnökként is szeretnék tenni ezért. A külföldi 

hallgatókért felelős referensi pozíció betöltésénél is pontosan ez motivált. Hiszem azt, hogy a 

Vezér úti Kollégium az egyik legjobb hely, ahova kerülhettem egyetemi éveim alatt - és 

szeretném, ha ez másoknak is ilyen pozitív élmény lenne. A következő egy évben törekednék 

a társasági élet és a mindennapok jobbá tételére, mind a lakókörnyezetet és a közösséget 

tekintve.  



   

 

 

 

Szakmai partnerek 

 

Egy hallgatói érdekképviseleti szervezetnek, mint a Diákbizottság, elengedhetetlen, hogy 

olyan partnerekkel működjön együtt, akik segítik a szakmai munkát és folyamatos 

támogatásukról tesznek tanúságot. A bizalomnak és a segítségnek természetesen 

kétoldalúnak kell lennie, amit a Diákbizottság továbbra is fenn kíván tartani és megerősíteni. 

 

A KolHÖK mint legfelsőbb kollégiumi érdekképviseleti szervezet erről az évek során már 

sokszor tett tanúbizonyságot. Problémák esetén a kabinet tagjai igyekeztek mindig segíteni, 

és legjobb tudásuk szerint válaszolni a felmerülő problémákra. Ők biztosítják a kommunikációt 

az egyes kollégiumok és a Kollégiumi Központ között, ezért nagyon fontosnak tartom, hogy a 

jó kapcsolat továbbra is megmaradjon és a tisztújító választáson egy lelkes és tenni akaró 

elnök kerüljön megválasztásra. 

 

A kollégium vezetésével is már évek óta jó a Diákbizottság viszonya, Salga Zoltán 

Osztályvezető Úr szerencsére nagyon segítőkész mindenben, és folyamatosan tájékoztatja a 

Diákbizottságot a hallgatókat érintő ügyekről. Természetesen ezért cserébe mi is 

megpróbálunk az intézmény felé minél többet kommunikálni és igyekszünk velük együtt 

megoldani az esetleges problémákat. A Diákbizottságban töltött éveim alatt megerősítést 

nyert, hogy az itteni vezetőség nyitott az új ötletekre, támogatja a programokat és valóban 

„hallgató barát”, ami egy kollégium esetén nem elhanyagolható szempont. A jövőben is 

szeretném, ha ez az együttműködés fennmaradna, hiszen közös érdekünk a kollégisták jólléte. 

  



   

 

 

 

Végül, de nem utolsó sorban az ELTE EKSZ és VHE szervezeteket sem szabad kihagyni. Mudra 

Viktória vezető kollégiumi tanár évek óta rengeteget tesz azért, hogy a kollégiumban (és az 

egész ELTE-n) elérhető közelségbe kerüljön a fenntarthatóság és a környezetvédelem. A Vezér 

úti Kollégium nagyon sokat köszönhet neki, és önkénteseinek. Hasonlóképpen a VHE-nek, 

mely állandó programokat kínál a Vezér lakóinak, és ha szükséges SOS-ben segíti az 

eszközbeszerzéseket. 

 

Szakmai program 

 

 Az idei évben is prioritásként kezeljük a lakókkal való közvetlen kommunikációt. Szeretnénk, 

ha mindenki mindenről időben értesülne, és elérhetőek legyünk bármivel kapcsolatban. 

Természetesen a problémák megoldása mellett minden építőjellegű ötletet, véleményt és 

kritikát szívesen meghallgatunk, hiszen több szem többet lát.  

 

A szobaellenőrzésekben való aktív részvétel most sem fog elmaradni. Úgy gondoljuk, hogy az 

intézmény és a hallgatók közös érdeke is, hogy a szobák higiéniai állapota megfelelő legyen, 

és az esetleges tűzveszélyes eszközöket is kiszűrjük.  

 

Reméljük, hogy a tanév szokványosan és zökkenőmentesen fog zajlani, hogy a már 

hagyománnyá vált rendezvényeinkkel az új lakók is megismerkedhessenek. Szeretnénk 

mindenki érdeklődési körének megfelelő és változatos programokat kínálni, ezért szívesen 

fogadjuk e témakörben is az ötleteket a már meglévőkön túl.  

  



   

 

 

 

 

Végül, de nem utolsó sorban említést kell tenni a fürdőszobákról is. Rengeteg egyeztetés 

van folyamatban ezzel kapcsolatban, és nagyon reméljük, hogy ebben az évben végre beérik 

a sokéves lobbi gyümölcse, és az első emeleti prototípushoz hasonló helységek kerülnek majd 

kialakításra minél hamarabb. 

 

„ Tanulni kell, mert a tanulásba fektetett munka mindig meghozza a gyümölcsét,  

s mint tudjuk, a gyümölcsből pálinkát lehet főzni!” 

/Ismeretlen szerző/ 

 

Köszönjük, hogy megtisztelsz bizalmaddal! 

 

Takács Tamara Eszter               Jónás Levente Ernő            

Elnökjelölt                     Alelnökjelölt   

 

ELTE Vezér Úti Kollégium 

Budapest, 2023.10.08. 

 

 

 


